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Concept notulen van de Algemene Ledenvergadering van de CHV Gelders Rivierenland  

23 mei 2023 
 
 

1. Opening 

Ruth Ramaker heet iedereen welkom en opent de vergadering om 19:04 uur. 

 

2. Notulen ALV 24 mei 2022 

Bij punt 1 ‘zij’ in ‘hij’ veranderen. 

 

3. Financien 

De contributie blijft € 0,19 cent 

 

In de balans zie je dat er nascholingen zijn geweest. Het banksaldo is iets gestegen ten 

opzichte van vorig jaar. Het banksaldo moet niet te hoog worden. Het is wel fijn dat er nu, 

indien nodig, gelden beschikbaar zijn voor eventuele extern advies. 

 

4. WDH 

Georganiseerde nascholingen 2022: 

In maart de SS Rotterdam en in mei in Ouwehands dierenpark. 

 

Inmiddels is er een nieuwe WDH bestuur ie afgelopen 12 mei hun eerste symposium hebben 

georganiseerd. Er zijn positieve geluiden van teruggekomen. 

Op dinsdag 3 oktober is het volgende symposium met het thema ‘Niets is wat het lijkt’.  

 

Op 1 en 2 november volgt de tweedaagse. 

 

5. Huishoudelijk reglement 

In 2019/2020 is er een statutenwijziging aangevraagd en door 2/3 van de leden is deze 

wijziging goedgekeurd. De CHV had voorzien dat er een aantal zaken gingen wijzingen en 

heeft daarom de statuten niet notarieel laten bekrachtigen. Er is wel met de notaris 

gesproken over bepaalde zaken. Bijvoorbeeld als een praktijk overgenomen wordt door een 

commerciële partij, wat is dan de invloed op de CHV, op de leden etc.  Onder andere om die 

reden is ook huishoudelijk reglement uit 2012 aangepast. Een commerciële partij mag lid 

worden van de ALV maar ze hebben geen stemrecht.  

 

Rob Edelbroek (ECT) vraagt of er dan geen consequenties zijn voor de HAP. Dat is niet het 

geval. Met het nieuwe roosteren is dat uitgesloten omdat de individuele huisarts 

verantwoordelijk is. 

 

Er zijn tijdens de ALV niet genoeg leden aanwezig om de statuten goed te keuren. Timo van 

der Wösten stelt een mail op met de mededeling dat er na twee weken weer een overleg is 

en dan kunnen de statuten definitief worden gemaakt. 
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Het huishoudelijk reglement is aangepast op het onderdeel bijzondere lidmaatschap. Hier 

wordt beschreven dat vaste waarnemers en HIDHA’s ook lid mogen worden op voordracht 

van een praktijkhouder. De lidmaatschapskosten worden vastgesteld op € 100,-. Marcel 

Knijnenburg vult aan dat een HIDHA niet hoeft niet te betalen want dat lidmaatschapsgeld 

wordt al betaald door de praktijkhouder. De VWN moet dus wel zelf betalen. Marcel geeft 

aan dat de waarnemers hebben doorgegeven ook graag mee te willen beslissen op de HAP.  

 

Rob heeft een zin ontdekt in het huishoudelijk reglement die wat vreemd oogt. Als een 

bestuurder niet mag of kan meebeslissen mag dat toch wel als er niet voldoende stemmers 

zijn procentueel gezien. Paul Wijnands (RvC) licht deze zin toe. Timo zal dit nog uitzoeken en 

erop terugkomen. 

 

Rob vindt dat er wel een rooster met aan- en aftreden in het reglement moet staan. Het 

rooster is er bewust uitgehaald omdat iedereen langer in het bestuur zit omdat er geen 

nieuwe bestuursleden . Ruth is het gedeeltelijk met Rob eens maar geeft wel aan dat er dan 

mensen uit de achterban moeten opstaan. Het is heel lastig om vervanging te vinden voor 

een bestuurslid. Gijsbert van Herwaarden heeft in 2019 al aangegeven te willen stoppen en 

er is 4 jaar later pas een vervanger gevonden. Marcel oppert dat je bijvoorbeeld twee 

termijnen draait en dan kan de ALV beslissen om een termijn te verlengen. Rob wil dat er 

actief geworven wordt, Ruth geeft aan dat dat ook zeker is gebeurd maar dat er niemand 

werd gevonden. Er wordt besloten in het reglement vast te leggen dat er twee termijnen 

mogen zijn en dat er actief geworven moet worden, in het uiterste geval mag er toch 

verlengd worden. 

 

6. Bestuurswisseling CHV 

Enige tijd geleden is er een mail uit gegaan naar alle leden over het aantreden van Linda 

Schoots-Verkleij. Er zijn geen bezwaren binnengekomen over het aantreden van Linda bij het 

aftreden van Gijsbert van Herwaarden. Ook tijdens de ALV komen er geen bezwaren van de 

aanwezigen. Daarmee wordt Linda officieel aangesteld als lid van de CHV en treedt Gijs af na 

ruim 16 jaar. Timo bedankt Gijs en hij krijgt een beeld aangeboden van het bestuur. Linda 

wordt verwelkomd als nieuw lid met een bos bloemen. 

Er wordt door deelnemers gevraagd wat de tijdsinvestering is. Dat verschilt enorm per lid. 

Eventuele geïnteresseerden zijn van harte welkom om aan te sluiten en mee te kijken. 

 

7. Regioplan 

De CHV is de afgelopen periode druk bezig geweest met het opstellen van een regioplan. 

Hierbij is met name gekeken naar waar de CHV voor staat en waar de CHV heen wil. Ook 

gekeken naar de regiobeelden en de toekomst hiervan. Bijvoorbeeld ook een samenwerking 

tussen de ZG en ECT.  

Punten: 

 

Bestuursstructuur Passende zorg op de juiste plek Rivierenland Samen Beter 

Relatiebeheer Paarse krokodil Achterstandsfonds 

Crisismanagement Nascholingen en ontmoetingen Buddy 

Arbeidsmarkt  Kennisbank voor opleidingen in de zorg Digitalisering 

AVA (Toezichthouders BV)   
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In de bestuurlijke overleggen wordt het regioplan gemonitord en aangevuld waar nodig. Er 
wordt gevraagd wat de leden ervan vinden en of er nog aanvullingen zijn. Het plan wordt 
ambitieus genoemd en er wordt gevraagd of er ook punten af kunnen. Als dat de wens is van 
de leden dan hoort de CHV dat graag. In september 2022 is er een overleg geweest tussen de 
BV/ECT/CHV, het regioplan is een vervolg daarop. Sommige zaken zullen gaan overlappen 
met de (toekomst)plannen van het ECT. Marcel vindt het een heel leuk plan en vindt ook dat 
we een hele leuke regio zijn. Klein genoeg om elkaar te kennen en groot genoeg om een vuist 
te maken.  
 
Er wordt gevraagd wanneer iemand/een bestuur een mandaat heeft. In principe heeft de 
CHV pas mandaat als er over een onderwerp gestemd is. Dan moet er ook vastgesteld 
moeten worden wat een grote beslissing is en wanneer er gestemd moet worden.  
 
Er wordt ook geopperd om besluiten van de CHV in een aparte CHV nieuwsbrief te versturen. 
Dit wordt een apart item op de agenda van de CHV.   
 

8. RSB/Achterstandsfonds 

Rivierenland Samen Beter – Ruth neemt een schema door waarin alle deelnemers aan 

Rivierenland Samen Beter staan genoemd. De deelnemers van RSB zijn betrokken bij 

verschillende tafels.  

 

Achterstandsfonds – Er staat een aparte button op de website waar je meer informatie kunt 

vinden over het Achterstandsfonds. Het Achterstandsfonds ondersteund 

huisartsenpraktijken in achterstandswijken om de kwaliteit van huisartsenzorg te 

bevorderen. Op dit moment kan het gebruikt worden voor de tolkentelefoon. Er worden 

binnen enkele weken tissuedozen naar alle praktijken verstuurd met informatie om de 

tolkentelefoon te gebruiken en zo betaald wordt uit het achterstandsfonds. 

 

GGZ- Timo is op Siependaal geweest, dat is nog lang niet af. Ze hebben aangegeven in het 

najaar een openingsfeestje te geven. Er is daar plek voor verslavingszorg en psychiatrie. 

 

Meekijkconsult – Dit project is in een vergevorderd maar er zitten wat haken en ogen aan de 

financiering. 

 

9. WLZ 

Het probleem is dat er gebouwen neergezet worden waar mensen wonen die hoge zorg 

nodig hebben. Als de huisartsen benaderd worden mag de zorg geleverd worden maar dit 

valt niet onder basishuisartsenzorg. Je moet een contract aangaan waarmee je ook 

verantwoordelijk wordt voor de ANW zorg. Dat is niet gewenst. Maar wat als je eigen patiënt 

daar gaat wonen, stop je dan de jarenlange behandelrelatie? 

 

Rob zegt dat er verschillende soorten WLZ zijn. Je hebt WLZ met en zonder behandeling. Er 

volgt een discussie over de inrichting van de zorg voor WLZ.  

Als een instantie WLZ woon, zorg met behandeling aanbiedt en declareert bij de 

zorgverzekeraar dan doen we er niks mee. Als een WLZ instantie woon-zorg zonder 

behandeling biedt kunnen we zeggen dat we geen zorg leveren. Het lastige hiervan is dat er 

ook te weinig SO’s en huisartsen zijn. Als iemand ’s nachts belt naar de HAP met een 

spoedpatiënt wordt die uiteraard geholpen. 

 

Ruth vraagt of dit dan een onderwerp is wat ter stemming voorgelegd moet worden aan de 

leden. Ruth gaat een aantal scenario’s op papier zetten er zal in september een vergadering 
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voor belegd worden zodat de leden kunnen stemmen. Waarom dit nu actueler is, is omdat er 

een gebouw wordt neergezet in Tiel waarvan praktijk Drumpt heeft gezegd geen zorg aan te 

gaan verlenen. Deze instelling is nu naar ECT gestapt en zij twijfelen hierover.  

 

MTVP 

Het project is gestart en loopt.  

 

Vrij roosteren 

Iedereen is blij met dit nieuwe roosteren. Dank voor de inzet van kantoor van de HAP en de 

adviesraad. De snelheid waarmee dit is neergezet heeft een goede vibe opgeleverd op de 

HAP. 

 

10. Vacatures 

CMIO gezocht, als er een huisarts is met affiniteit met ICT en interesse om op dit gebied de 

verbinding te leggen in de regio dan kun je contact opnemen met het secretariaat. 

 

Jelle Sundermann heeft aangegeven te stoppen als bestuurslid van de CHV. Er wordt actief 

gezocht naar een vervanger. Het hoeft niet persé iemand uit het ECT te zijn, het mag ook een 

waarnemer zijn. Jelle is op dit moment penningmeester maar dat hoeft niet in de portefeuille 

van een nieuw lid te komen. Als iemand interesse heeft neem dan contact op met het 

secretariaat. 

 

Lid Raad van Commissarissen 

Er is iemand met juridische achtergrond en een financiële achtergrond. We zoeken nog 

iemand met een medische achtergrond. Er wordt gevraagd of iemand een kandidaat kent die 

die geschikt zou kunnen zijn. Dit dan ook graag doorgeven aan het secretariaat. 

 

11. Rondvraag 

Er wordt gevraagd wat de situatie op de HAP is. Marcel geeft aan dat de directeur nog altijd 

ziek is. Zoals het nu is ingericht wil het bestuur het voorlopig laten omdat het momenteel 

goed loopt.  

 

De CHV geeft een bedankje aan het bestuur van de Zorggroep voor het draaiende houden 

van de HAP en de opstart van Meer Tijd Voor de Patiënt. 

 

12. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 20.46 uur. 

Actielijst 

Datum overleg Nr.  Actiepunten Wie Afgehandeld 

21 mei 2019 7 Vacature voor functie bestuurslid beschikbaar, 
interesse doorgeven aan Ruth. 

Alle leden  

23 mei 2023 1 Timo stelt mail op voor de statutenwijziging Timo 12-06-2023 

23 mei 2023 2 Uitzoeken apart geformuleerde regel in het 
huishoudelijk reglement 

Timo 12-06-2023 

23 mei 2023 3 Ruth stelt een document op betreft WLZ 
instellingen ter stemming 

Ruth  

 


